
Korsvejens Skole 

Vi lærer til livet 
 

Dagsorden                                                     Korsvejens Skole 

Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 15.09.21 kl. 17.00 – 19.00  

Deltagere: Martin Lønborg, Mikkel Mølbak, Rikke Madsen, Tiffany Ann Kraik, Flemming Birch-

Rasmussen, Thomas Diechmann og Hanne Larsen 

Afbud:  Christine Olsen, Stig Frejo Hansen, Amanda Emilie Mittun (8P) Pia Mittun, Klaus Back 

Jannie Kamp Mikkelsen 

 

Grundet afbud er bestyrelsen ikke beslutningsdygtig. 

 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

Pkt. 2 Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

Pkt. 3 Evaluering af bestyrelsens deltagelse på diverse forældremøder 

Deltagelse af forældrebestyrelsesmedlem på forældremøde har haft størst succes i fase 1. 

Generelt er det gået godt, og forældrene er interesseret. Det er vigtigt at fortsætte med at nævne det 

kommende skolebestyrelsesvalg. 

 

Pkt. 4 Skolens trivselsrapport og det videre arbejde 

Bilag Kort sammenfatning. 

Selve rapporten findes på skolens hjemmeside 

Samlet er den sociale trivsel opretholdt, mens de andre parametre er faldet en smule. 

Gennemgang af sammenfatning 

 

Pkt. 5 Høring vedr. Kommunens trivselsstrategi 

Martin og Hanne skriver høringssvar på baggrund af indkomne kommentarer. 

 

Pkt. 6 Lærernes dag d. 05.10.21 

Ønsker bestyrelsen fortsat at mærkere den internationale Teachers’ day? – og i givet fald hvordan? 

Bestyrelsen ønsker at fastholde traditionen på Korsvejens Skole ved at markere den internationale Teachers’ 

day.  

Jannie K sørger for æbler. Martin sørger for kagemænd/koner til personalerummet samt lægger besked ud til 

kontaktforældre. Hanne skriver det også i fredagshilsnen til alle forældre og børn. 

 

Pkt. 7 Planlægning af kontaktforældremøde d. 27.09.21 kl. 17.00 – 19.00 

Dagsorden: 

 Trivselsrapport. Personaer langs tavlen. HLA 

 Oplæg ved skolens pædagogiske vejleder, Marian Tirkov.  

 



Korsvejens Skole 

Vi lærer til livet 
 

 Korsvejens 100 års jubilæum 

 Valg til bestyrelsen 

 Rundvisning på skolen; Madkundskab, Natur/teknik (vådt og tørt), nye møbler, PLC 

 

Skal der inviteres til Stormøde – og i givet fald hvornår? 

Oplæg om Digital dannelse skal holdes igen 

Hanne undersøger hvornår det kan være. Så hurtigt som muligt.  

Tilbuddet skal være til 3., 4. og 5. klasse. 

Klasserne kan være på Miniklub og spise mens forældre er til arrangement.  

 

Pkt. 8 Fysiske rammer – beslutning om prioritering 

På baggrund af rundgang ved sidste møde, skal bestyrelsen beslutte prioritering af ønsker vedr. de fysiske 

rammer, som derefter sendes til Teknisk Forvaltning. 

Punktet skydes til næste møde, da vi ikke er beslutningsdygtige. 

 

Pkt. 9 Rekruttering af nye medarbejdere 

På baggrund af manglende læreransøgere til ledige stillinger samt tilbagemeldingen på sidste Fro-møde, 

ønskes det at starte en dialog om, hvorledes bestyrelsen mere aktivt kan påvirke arbejdet med at tiltrække 

kvalificerede arbejdskraft til blandt andet Korsvejens Skole 

 

Forslag om at bestyrelsen deler opslag om nye job. 

Samarbejde med seminarier, markedsføring og fokus på omtale af skolen i medier.  

 

Pkt. 10 Nyt fra  

 Skolen – Ren Rutine Se nyhedsindslag i Tv2 Nyhederne mandag og Ultra Nyt onsdag kampagnefilm 

optaget på skolen. Der kommer 6 små film fra Sundhedsstyrelsen. 

Lejrskoler   

Nyansatte (Lykke og Michael) ny lærer i Porten og ny pædagog 15 timer om ugen. 

Åbent hus flyttes til d. 09.10.21  

 Elevrådet er startet op med god succes, både for de store og små. 

 Formanden –  
Martin og Rikke tager årsmøde i ”Skole og forældre” i Nyborg til november. 

Pkt. 11 Meddelelser 

Henvendelse om valg af foto-firma for forælder. Martin og Hanne svarer. 

 

Pkt. 12 Eventuelt 

 

Punkter til næste møde 

 Fysiske rammer udsat fra dette møde. 

 Evaluering kontaktforældremøde og lærernes dag. 

 


